
Posjet gradilištu nove vinarije „Belja“ u Baranji 
 

U ovim recesijskim vremenima svaka gospodarska aktivnost zaokuplja pažnju, no izgradnja nove beljske vinarije u 
Baranji, iznad Kamenca, predstavljala bi značajan ekonomski i graditeljski pothvat i u najboljim vremenima. Zgrada 
vinarije prostire se na cca. 10.000 m2 i predstavlja najveći takav objekt u izgradnji u ovom dijelu Europe. Vinariju 
smo posjetili  8. travnja 2011. u sklopu specijalističkog stručnog studija građevinarstva ak.god. 2010/2011, kolegija 
Gospodarski objekti, koji vode doc.dr.sc. Sanja Lončar-Vicković i Dina Stober. Dvadeset studenata specijalističkog 
studija i voditeljice je na gradilištu dočekao beljski enolog, gospodin Marijan Knežević, te nas kroz objekt proveo 
„putem vina“. 

 
Na gradilištu su studenti raspravljali o uklapanju objekta u okolinu, detaljima izvedbe, nabavi opreme, izboru 
izvođača, rokovima izvedbe, broju radnika, kapacitetu objekta i sličnim temama, te se upoznali s tehnologijom 
prerade vina i načinom kako se projektira prostor za tu namjenu. Ovim putem zahvaljujemo na stručnom i izrazito 
zanimljivom vodstvu gospodina Marijana Kneževića koji je strpljivo i iscrpno odgovarao studentima. Posjet je završio 
pozivom za obilazak gotove vinarije u kolovozu, kada bi  trebala biti spremna za preradu prve berbe. 
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